
PROTOKÓŁ NR 9/2019 

Z POSIEDZENIA KOMISJI EDUKACJI I SPRAW SPOŁECZNYCH 

RADY POWIATU W WAŁCZU 

Z DNIA 10.12.2019 R. W GODZ. 1447-1500 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności  

( zał. nr 1 i 2*). 

Posiedzenie  odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy ul. Dąbrowskiego 17.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

a) w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 2020r.  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Wałecki. 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania stypendium dla uzdolnionych 

uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Wałecki.  

c) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość 

stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom szkół 

ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Wałecki dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

wynagrodzenia  

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz niektóre inne 

składniki wynagrodzenia”. 

d) w sprawie planu pracy Rady Powiatu w Wałczu. 

e) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wałczu 

f) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji  Rady Powiatu  w Wałczu. 

5. Sprawy bieżące 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

  
Ad. pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Anna Jarczewska. 

 

Ad. pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

Przewodnicząca Komisji stwierdziła quorum – na stan 9 Członków Komisji,  obecnych  8 członków 

nieobecny radny Mirosław Wiercioch.  

Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Komisji, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu*. 

 

Ad.pkt.4.  

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

 

a) w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 2020r.  

     w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Wałecki. 
 



Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

projekt uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  -  8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan Grudziński, Anna 

Jarczewska, ,Sławomir Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn ,) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania stypendium dla uzdolnionych 

uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat  Wałecki.  
Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Ja mam pytanie co było przyczyna zmiany tego regulaminu, jaki był powód zmiany? 

 

Jolanta Wegner- Wicestarosta Wałecki 

- Powiem kto był inicjatorem, po części rodzice, po części dyrektorzy były zgłaszane ponieważ  

w poprzednim regulaminie stypendium  nie otrzymywali absolwenci, to znaczy była klasa maturalna 

,no i uznaliśmy że ta młodzież była pokrzywdzona, ponieważ całe półrocze się uczyła otrzymywali 

dobre oceny uzyskiwali osiągnięcia, po czym żegnali się ze szkoła  i nic już żadnej nagrody nie było, w 

postaci stypendium nie było.  Wychodzimy z propozycją żeby było to było jednorazowe wypłacone do 

końca roku szkolnego dla  osoby, która kończy szkołę. To jedna zmiana.  Druga zmiana to to ze w 

tamtym regulaminie zapisy  jeżeli uczeń uzyskuje stypendium Ministerialne  to nie otrzymuje Starosty, 

też uznaliśmy jeżeli uczeń otrzyma tak prestiżowe stypendium, no to nie można skrzywdzić i nie dać 

stypendium Starosty. Naszą opinię podzielili zarówno Państwo  Dyrektorzy jak i Rada Pedagogiczna. 

 

Anna Jarczewska- Przewodnicząca Komisji  

- Wrócę do wypowiedzi Pani Starosty, ponieważ ja również w tej sprawie wnioskowałam, jako 

przewodnicząca Komisji nie znałam regulaminu akurat przyznawania, nie było potrzeby żebym znała 

szczegółowo punkty. Akurat się tak złożyło ze moje dziecko było absolwentem i nie dostało i się okazało 

że kiedyś tam zmieniono, akurat ta ostatnia klasa gdzie oni się najbardziej przykładają gdzie te średnie 

tak samo są wyższe dlatego uważam, że jest to jak najbardziej słuszne podjęcie takiego projektu 

uchwały.  

 

Jolanta Wegner- Wicestarosta Wałecki 

- Nie tylko tutaj Pani radna były głosy również innych. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- To znaczy uzasadnienie można przyjąć można powiedzmy nie przyjąć.  Ja jestem akurat za tym 

sposobem rozwiązania problemu czyli uważam ze w jednym jak i drugim przypadku  że to jest słuszne 

w tej chwili posunięcie i dlatego całkowicie się zgadzam.  

 

Anna Jarczewska- Przewodnicząca Komisji  
- Tym bardziej, że w mieście jest  akurat taka sytuacja,  że absolwenci  bo akurat taka miałam klasę 

także dostali stypendium będą  już w szkole średniej. 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

projekt uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  -  8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan Grudziński, Anna 

Jarczewska, Sławomir Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn ,) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość 

stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom szkół 

ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Wałecki dodatków za wysługę lat, 



motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 
niektóre inne składniki wynagrodzenia”. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Tak jak w tamtym wypadku byłem rękami i nogami żeby była tak jak jest,  tak tutaj cały czas ale to 

jest problem ogólnej natury, tu jest za dużo uznaniowości, dodatków, taki dodatkowych gratyfikacji, 

które budzą różne zastrzeżenia zarówno w samym środowisku oświatowym jak i poza środowiskiem 

oświatowym, dobrze byłoby przypuszczam, że to będzie z jednym z elementów na którym , no już nie  

w naszym gronie będziemy  pracować, ale mam nadzieję że to zostanie zmienione , że te gratyfikowanie  

w ogóle nauczycieli będzie  bardziej rozsądne i  bardziej otwarte i nie oparte na tak jak ja to uważam na  

/niezrozumiały tekst/znajomości. Bo to wcale te dodatki wszystkie, które są wybierane  one w wielu 

wypadkach nie Odzwierciedlają stanu faktyczne w szkołach tylko zupełnie inne zjawisko. 

 

Sławomir Niewczas – Wiceprzewodniczący Komisji 

- Chciałbym w odniesieniu do pana Radnego tylko jedną rzecz zauważyć, oczywiście mamy odczytaną 

bardzo długą nazwę całego regulaminu. Natomiast zmiana dotyczy tylko  jednego zapisu, dotyczy 

mianowicie chodzi o dodatek  motywacyjny który kształtował się dotychczas na  poziomie 1 %  od 

zasadniczej pensji nauczyciela mianowanego i teraz gdyby  spojrzeć jakie miałoby mieć to wymierne 

przełożenie na stawki to się okazuje, że nauczyciele w dosyć niedużej liczbie tych którzy są zatrudnieni  

w placówce otrzymują rzeczywiście taką kwotę którą jak najbardziej jest motywująca , bo każdy grosz 

się liczy, ale rzeczywiście to jest kwota około 100 paru złotych.  Jako praktyk mogę powiedzieć , 

pracując od 16 lat w zawodzie nauczyciela, dla tych nauczycieli którzy kwartalnie otrzymują  dodatki 

motywacyjne jest naprawdę czynnik który zagrzewa ich do podejmowanych działań , a mówimy o tych 

działaniach które nie wynikają z umowy o pracę czyli o zaangażowanie dydaktyczne , ale 

zaangażowanie ponad wymiarowe. Wydaje się że tutaj  jest to czynnik który może w jakiś sposób 

wpłynąć na dodatkowe zaangażowanie i poświecenie takiego dodatkowego czasu nauczycieli  po 

godzinach pracy wynikające z umowy.  

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

- Jest to zwiększenie o 1%, zdaje sobie sprawę ze jest to wiele  w przypadku, tak jak rozmawialiśmy  

z panem dyrektorem Rogulskim w całokształcie  1 tys. złoty więcej. 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

projekt uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  -  8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan Grudziński, Anna 

Jarczewska, Sławomir Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn ,) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

O godz. 14.57 posiedzenie Komisji opuszcza Piotr Suchojad Naczelnik Wydziału Edukacji.  

 

d) w sprawie planu pracy Rady Powiatu w Wałczu. 
Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

projekt uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  -  8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan Grudziński, Anna 

Jarczewska, Sławomir Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn ,) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

e) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wałczu 

 

 



Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Ja jak powiedziałam  na Komisji Budżetu , że Komisja nie wysiliła się tylko 4 punkty, po za tym 

jednym gdzie jest analiza budżetu, przedstawili parę wniosków na sesję budżetową , wstrzymam się od 

głosu jak na poprzedniej Komisji.  

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

projekt uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  -  7  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan Grudziński, Anna 

Jarczewska, Sławomir Niewczas, Ireneusz Sawczyszyn ,) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 1 (radny: Janusz Różański) 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

f) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji  Rady Powiatu  w Wałczu. 
Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

projekt uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  -  8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan Grudziński, Anna 

Jarczewska, ,Sławomir Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn ,) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. pkt.5. 

Sprawy bieżące 

Przewodnicząca przypomniała iż sesja grudniowa  odbędzie się 19 grudnia o g. 13.00 w Liceum . 

 

Ad. pkt.6. 

Wolne wnioski i zapytania 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 

 

Ad. pkt 7.  

Zamknięcie posiedzenia 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 

Przewodnicząca Komisji o godz.1500  zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

*  -  Załączniki do  wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa 

Powiatowego w Wałczu  

 

Na tym protokół zakończono.  

   

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji  

                i Spraw Społecznych 

 

                         /-/ Anna Jarczewska  

  
     Protokołowała:  

         Inspektor  

ds. obsługi Rady Powiatu 

    Kinga Kanduła 

 

 


